

## مؤسسة الأريان للمقاولات العامة Al-Arian General Contracting Est.

C.R 2053119621

ריסדוופזרו בייש

## **SERVICES AGREEMENT**

On this day: 30/09/2025

First party: AL-ARIAN GENERAL CONTRACTING EST.

CR: 2053119621

Second Party: Mid United Contracting Company

CR: 2050644285

Whereas the First Party has contracts with refineries, petrochemical plants and other clients inside and outside Saudi Arabia, and the Second Party after approval, has agreed to provide subcontracting services to the First Party according to the following conditions:

- 1. The Second Party provides the First Party with all that is necessary to implement the assigned works (Civil, Electrical, Mechanical, Work Permit Receiver).
- 2. The Second Party agrees to obey and implement the work authorized by the safety regulations in force in the region.
- 3. The Second Party must attend the work site when requested by the First Party.
- 4. The First Party pays the Second Party for its services according to the service prices approved in the purchase order or submitted by the Second
- 5. Payment shall be made within 45 days from the date of receipt of the monthly invoice supported by timesheet signed by the representative of the first party.
- 6. This agreement shall be effective from 30/09/2025 to 29/09/2026 as per require and might extendable as project require

Based on the acceptance of this agreement, both parties have signed



**Second Party** 



## اتفاقية خدمات

أنه في يوم: 30/09/2025

الطرف الأول: مؤسسة الأربان للمقاولات العامة

رقم السجل التجارى: ٢٠٥٣١١٩٦٢١

الطرف الثاني : شركة ميد المتحدة للمقاولات

رقم السجل التجارى: ٧٨٥ ٤٤٢٥٠٠

حيث أن الطرف الأول لديه عقود مع المصانع والمعامل البتروكيماوية وعملاء آخرين داخل وخارج وقد ابدى الطرف الثاني موافقته على تأمين خدمات للطرف الأول وليكون مقاول من الباطن حسب الشروط التالية:

- 1) يؤمن الطرف الثاني للطرف الأول جميع ما يلزم لتنفيذ الأعمال المسندة (الأعمال المدنية والكهربائية والميكانيكية واستلام التصاريح).
- 2) يوافق الطرف الثاني على اطاعة وتنفيذ العمل مفوضا بقواعد اانظمة السلامة المعمول بها في المنطقة.
  - 3) يجب على الطرف الثاني الحضور إلى موقع العمل عندما يطلب منه الطرف الأول ذلك.
- 4) يدفع الطرف الاول للطرف الثاني مقابل خدماته وفق أسعار الخدمات الموافق عليها في طلب الشراء او المقدم من الطرف الثاني.
  - يوماً من تاريخ استلام الفاتورة 5) يتم الدفع خلال 45 الشهرية مدعمة بجداول زمنية موقعة من ممثل الطرف الأول.
  - 6) تسرى هذه الاتفاقية اعتباراً من30/09/2025إلى 29/09/2026 على طلب المشروع وكذلك قابلة إلى التمديد

وقد قبل الطرفان هذا الاتفاق وعلى اساسه تم التوقيع

الطرف الثاني

الطرف الأول

